
 

RESTRICTED 

Referat fra bestyrelsesmøde afholdt den 26.10.2010 kl. 20.00 hos Lars 

Deltagere: Lars, Mogens, Erik og Kim 

Fraværende ; Rune og Rie 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde ( 11.august 2010) 

Referat blev godkendt 

2. Nyt fra formanden 

Mellemvej 16 er solgt til overtagelse 1. september. 

3. Sommerfest evaluering J 

Det var en vellykket sommerfest, vejret var perfekt, men der var mange myg. 

Godt arrangement, med et lille "spejderløb", med sjove poster. B.la. skulle man udklædes, og fotograferes. Billederne skal på 
webben hvis vi kan få dem af Rune. (-> send i så fald til Michael.) 

4. Vejskatten - seneste udvikling.. 

Seneste udvikling er, at der midlertidig er sat en stopper for "vejskatten", idet der er et lovforslag undervejs, som kræver en 4 
års varsling hvis veje skal overdrages til grundejerene. Vi afventer hvad der sker. 

5. Regnskab 

Mogens gennemgik regnskabet, som viste et ganske beskedent forbrug i år til dato. 

Der blev afregnet for diverse udlæg etc. 

Mogens oplyste at han havde købt clematis til en række nye beboere, og at disse var afleveret i løbet af sommeren til de 
nyankomne, som ikke havde modtaget en velkomstblomst. 

6. Evt. 

i.a.b. 

7. Næste møde 

Er aftalt til tirsdag den 11-1-2011 kl. 20.00 hos Kim. 

Det er mødet hvor vi skal forberede Generalforsamling (forventes den 16.3) og fastelavn etc. 

Til næste år er fastelavn den 6. marts, dvs,. uge 9, så der burde være en god mulighed for at det kan trække mange folk til ;-
) 

Mødet hævet kl 21.10 

 


